
Dagsorden:

1. Evaluering og status på julebelysning
2. Fastelavn
3. Generalforsamling

1. Herunder regnskaber
4. Kollektiv trafik
5. Udestående fra tidligere møder

1. Nyt Byblad
2. Kommunikationsstrategi generelt
3. Infrastruktur (bl.a. til NAU)

6. Evt.

----------------------------------

Ad. 1 – Evaluering og status på julebelysning:
Der er nu beslag til stjerner oppe i en del flere master end normalt og vi har stjerner 
og lys klar til dem. Men vi mangler fortsat alt el-arbejde på de nye master. Morten 
”rykker” for status på tilbud via Klarup El-Service og Lion’s Club, så vi har nyt til 
generalforsamlingen.

Enighed om, at de nye beslag især har gjort opsætning og nedtagning markant 
nemmere og, at det derfor klart var investeringen værd.

Vi mangler en ny lyskæde til stjernen, da den nuværende er defekt.

Saldo på julekontoen er pt. kr. 4.000,-. 

Ad. 2 – Fastelavn:
Afholdes 19. februar i hallen, som er booket fra 8-13 (vist nok). 

Vi spiller på flere heste ift. frivillige. Christina kontakter Rema-Rune for frivillige og 
leverancer (evt. også af fastelavnsboller hvis prisen er god), Jakob kontakter 
foreningerne for frivillige og evt. lyst til opsætning af boder og salg fra foreningerne. 
Hvis vi efter 1 eller maks. 2 uger stadig mangler frivillige, laver vi et offentligt opslag 
på Facebook. Vi skal bruge ca. 10 frivillige udover bestyrelsen (Morten, Jakob, Mai-Britt
og evt. Peter kommer).

Christina kontakter FDF mhp. indløb og pyntning af tønder (10 stk.).

Indkøb: Vi mangler ”alt” (slik, papirduge, tuscher/farvekridt, tape, affaldssække, 
kroner og/eller diplomer). Daniel tjekker priser og bon’er fra sidste år ift. indkøb.

Ad. 3 – GF:
Vi går efter tirsdag den 21. marts 2023 kl. 19:30. Sognegården er 1. prioritet, 
Klaruphallen er 2. prioritet. Jakob forhører sig.



Daniel sørger for regnskab og budget, samt rettidig annoncering. Jakob sørger for 
formandens beretning og den efterfølgende årlige rapportering til kommunen.

Jakob spørger Anne Kyhl ift. dirigent-tjans, OBS på gavekurv til dirigenten, uanset 
hvem det bliver.

Morten og Jakob genopstiller (sidstnævnte for sidste gang formentlig). Øvrige melder 
intentioner ind til Jakob. Jakob skriver til Nøvling og Fodbold ift. repræsentation blandt 
foreningerne, jf. kommunens ønske. Vi overvejer desuden kommunens budskab (Peter 
Pindstrup) omkring øget forankring i byen.

Ad. 4 – Kollektiv trafik:
Morten genopslår vores tidligere opslag på Facebook og minder folk om fristen for 
høring. Jakob skriver et kortfattet høringssvar med de primære kritikpunkter mod den 
nye plan. 

Ad. 5 – Udeståender:
Vi skyder punkterne til et kommende møde.

Ad. 6 – Evt.:
Vi er meget pressede af gebyrer fra banken på 250,- per konto, PER MÅNED. Daniel får
lukket inaktive konti (drift og hal fx) og presser Spar Nord ift. gebyrerne. 

Jakob foreslår desuden, at vi undersøger pris på en (isoleret) 20-fods container som en
mulig løsning på vores udfordringer omkring opbevaring. Undersøges på et senere 
tidspunkt, hvor muligheden desuden drøftes. Herunder finansiering.


